
 
 

Referat af generalforsamling i FRISK d. 22. april 2025 

 
1) Valg af dirigent og referent. 

Frank Davidsen er valgt som dirigent, og Pernille Duris skriver referat.  
 

2) Valg af stemmetællere.  
Frank Davidsen foreslår Henrik Boesen og Kenneth Wahl Larsen. Begge er valgt.  
 

3) Bestyrelsens beretning for det forløbne år til godkendelse.  
Henriette fremlægger bestyrelsens beretning. (Vedlagt dette referat.)  
 
Herefter åben debat om forældrehjælp ved stævner, og hvordan bestyrelsen kan sikre, at der er 
tilstrækkelig:   

• Forslag om at sætte kameraoperatørvagterne på tilmelding til stævner ”ude” 
• Synliggøre, hvad der kræves under et stævne (ex. flere vagter pr. familie) 
• Forslag om at oprette en Doodle til at styre hjælpertilmeldingen, så man selv kan skrive 

sig på 
• Forslag om at lave mindre stævneudvalg/udpege nøglepersoner til at stå for at besætte 

de enkelte aktiviteter  
• Sørg for tydelig information til forældrene om rammerne for forældrehjælpen - 

forventninger og omfang mm.  
• Opfordring til Komiteen om at hjælpe med et skriv til klubberne, om hvad de 

obligatoriske official-opgaver indebærer 
• Opfordring til Komiteen om, at kameraoperatørvagten søndag morgen gives til den 

afholdende klub 
• Opfordring til, at klubben introducerer forældrene til stævneopgaverne (”mit første 

stævne for forældre”) – evt. med hjælp fra Aktivitetsudvalget 
• Opfordring til, at forældrene hjælper hinanden med vidensdeling - meld ind, når I er på, 

så andre kan komme og se, hvordan man gør 
• Forslag om at lave en videovejledning til kameraoperatøren  

(Julie Kilhof og Louise Blauenfeldt laver en sådan til næste stævne) 

                 Frank Davidsen takker for inputtene på bestyrelsens vegne.  

                Beretningen godkendes.  

 
4) Forelæggelse af revideret regnskab og status for det forløbne år til godkendelse.  

Peter gennemgår regnskabet samt udviklingen i klubbens resultater over tid.  
Jens Meyland spørger til, hvad klubben sparer sammen til, og hvor meget der bør være i 
egenkapital? Peter svarer, at anbefalingen er, at vi har 2-300.000 kr.  i egenkapital, så der altid 
er penge også til de ekstraordinære aktiviteter.   
 



 
 

Regnskabet godkendes.  
  

5) Fastsættelse af kontingent.  
Bestyrelsen anbefaler, at kontingentet fastholdes uændret i den kommende sæson.  
 
Forslaget vedtages.   
 

6) Behandling af indkomne forslag.  
Der er ikke indkommet nogle forslag.  
 

7) Valg af formand.  
a. Camilla Gabriella Skov / ønsker af personlige grunde at fratræde.  

 
Christina Lassen-Andersen og Daniel Vick har meldt sig som formandskandidater 
De præsenterer sig. 
 
Derefter er der hemmelig afstemning blandt de 26 fremmødte stemmeberettigede og 7 
fuldmagter, i alt 33 stemmer. 
 
Christina Lassen-Andersen vinder med 31 stemmer.    
 

8) Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer.  
a. Næstformand Henriette Remod (ønsker ikke genvalg).  
b. Kasserer Peter Søbæk (ønsker ikke genvalg).  
c. Bestyrelsesmedlem Pernille Duris (ønsker ikke genvalg).  
d. Bestyrelsesmedlem/webmaster Rune Christian Falk (villig til genvalg).  
e. Bestyrelsesmedlem Marlene Munk (ej på valg).  

 
Rune Falk, Christina Lyhne, Jennifer Korsgaard og Jens Meyland stiller op som 
bestyrelsesmedlemmer.  
De fire kandidater vælges. Bestyrelsen får mandat til selv at konstituere sig ift. 
valgperioderne (to perioder á ét år og to perioder á to år.)  
 

9) Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen.  
a. Suppleant / Camilla Mikkelsen - vælges for 1 år.  
b. Suppleant / ny - vælges for 1 år.  

 
Helle Lindkvist stiller op som suppleant. Hun vælges.  
 

10) Valg af 2 revisorer. 
a. Revisor Søren Mikkelsen / genopstiller ikke.  
b. Revisor Frank Davidsen / vælges for 1 år.  

 



 
 

Søren Mikkelsen genopstiller ikke. Henriette Remod stiller op i stedet.  
Frank Davidsen og Henriette Remod er valgt.  
 

Dirigenten afslutter valget.  
 

11) Eventuelt. 
Ulla Kunkel spørger til udpegning af musikansvarlig og rollart superbruger for klubben – skal det 
tages her?  Bestyrelsen svarer, at det er en opgave for den nyvalgte bestyrelse at få rollerne 
besat.  
Ulla Kunkel kvitterer for et godt samarbejde mellem Komiteen og de afgående 
bestyrelsesmedlemmer over de sidste mange år.  
 
Bestyrelsen takker for en god generalforsamling med livlig debat.  
 
  
 
                                  Frederikssund 22. april 2025 

Referent: Pernille Duris 
 

 

 

 


